
1 
 

 
 

 

Verslag Ledenvergadering Set’77 over het verslagjaar 2018. 

 

Datum: Woensdag 27 februari 2019. Aanvang 19.30 uur. 

 

  

      1.   Opening en mededelingen. 

  

Voorzitter William van Stiphout opent de vergadering en heet alle aanwezige leden van 

harte welkom.   

Er zijn, inclusief de 6 aanwezige leden van het bestuur, 34 leden aanwezig. Dat is helaas 

geen hoge opkomst, zeker niet gezien de agenda met relevante nieuwe onderwerpen.  

Er hebben zich 12 leden afgemeld. 

Bestuurslid Gerard Pijnappels (PR-cie) is vanwege zijn recente knieoperatie afwezig. 

  

      2.   Verslag van de Ledenvergadering Set’77 van 14 maart 2018. 

 

Het verslag geeft geen aanleiding tot verdere vragen of opmerkingen van de kant van de 

leden en is daarmee vastgesteld. 

 

      3. Jaarverslag van het bestuur over het verslagjaar 2018. 

 

Het jaarverslag Senioren en Junioren over het verslagjaar 2018 wordt op hoofdlijnen 

voorgelezen door de secretaris van het bestuur. Extra aandacht is er voor de renovatie 

van park en paviljoen, de benoeming van de vertrouwenscontactpersonen en de 

beleidsnotie Duurzaam en Verbonden, die later nog uitgebreid aan de orde komt. 

Per Commissie worden de belangrijkste onderwerpen van het afgelopen jaar benoemd. 

 

Het bestuur spreekt dank uit aan al die vrijwilligers die via Commissies, Werkgroepen of 

via bijdragen aan andere activiteiten, Set’77 tot zo’n bloeiende vereniging maken. Dit 

jaar ook bijzondere dank aan al die vrijwilligers die op enigerlei wijze een bijdrage 

hebben geleverd aan de verbouwing! 

 

Het verslag over 2018 wordt vastgesteld en zal in z’n totaliteit worden gepubliceerd op 

de website. 

 

4. Presentatie renovatie park en paviljoen door onze voorzitter.  

 

De presentatie van William van Stiphout, in combinatie met de presentatie van het 

Financieel verslag over 2018 van Dyon Zonneberg, laat zien dat de werkzaamheden 

binnen de op  20-12-2017 gepresenteerde en goedgekeurde begroting voor de 

verbouwing aan de leden is gebleven.  

Een aantal zaken moet nog gebeuren:  

• in het paviljoen nog wat stucwerk 

• schilderwerk in de hal 

• nog wat decoratie 

• binnen de kinderhoek 
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• digitale prijslijst 

• nieuw welkomstbord 

• buiten nog aanplant 

• buiten nog ledverlichting. 

Daarnaast zijn de bar en het plafond ook aangepast, terwijl dat niet in de begroting was 

opgenomen. De leden spreken hun waardering uit voor de staat waarin paviljoen en park 

nu verkeren en het feit dat het zo netjes binnen de begroting is voltooid. 

 

Op 14 april is de officiële heropening. Burgermeester Bakemans zal die verrichten. 

Uitnodiging aan de leden volgt! 

 

OVERZICHT:        BEGROOT  WERKELIJK    VERSCHIL  

Renovatie paviljoen Aannemers  215.000                     213.000                   2. 000  
Stelpost onvoorziene uitgaven  15.000                       12.000                   3.000  
Totale investering paviljoen  230.000                     225.000                  5.000  
 
Vervanging baan 1+2 en 4+5  

 
60.000                       55.600  

 
                 4.400 

 

 
Totaal investeringen paviljoen en 
banen  

 
290.000                     280.600                 

  
                 9.400 

 

 

 

     5. Financieel jaarverslag over 2018.  

 

De penningmeester van het bestuur, Dyon Zonneberg, licht het financieel jaarverslag 

over 2018 toe. Zij doet dat aan de hand van een overzicht waarin het verschil tussen de 

begroting over 2018 en de werkelijke uitgaven en inkomsten over 2018 naast elkaar 

worden gepresenteerd, evenals het overzicht van de begroting en de kosten van de 

verbouwing en de banen. 

Al met al is er een positief resultaat van ongeveer € 8.200 geboekt over 2018, tegenover 

€7.000 in 2017.  

 

Het balansoverzicht laat zien dat agv. de investeringen in het afgelopen jaar, de liquide 

middelen logischerwijs flink zijn afgenomen. De verbouwing aan paviljoen en park en het 

leggen van de nieuwe banen heeft de vereniging zelf gefinancierd.  

 

Set’77 is zelfs na alle investeringen uit eigen middelen nog steeds een financieel gezonde 

vereniging!  

 

 

6. Begroting voor 2019.  

  

De begroting voor 2019 wordt eveneens door Dyon gepresenteerd. De begroting voor 

2019 ziet er solide uit en er wordt in lijn met het resultaat over 2018, een positief 

resultaat van €8.000 begroot. 

Er staat nog één subsidiepost op de begroting en die komt van de gemeente voor 

ondersteuning trainingen voor de jeugd. 

 

De vergadering verleent goedkeuring aan de begroting. 

 

 

6.a. Kosten lidmaatschappen vanaf 2020. 

 

De contributie is in de afgelopen 6 jaar niet meer verhoogd. Het bestuur stelt voor om 

met ingang van 2020 een aantal lidmaatschapscontributies te verhogen. 
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De verhogingen betreffen:  

• contributie voor senioren van €105 naar €115  

• contributie van rustende leden van €32,50 naar €35  

• en een studentenabonnement van €80 naar €87,50.  

 

De overige contributies blijven gelijk.  

De leden stemmen in met de voorgestelde verhogingen van de contributie in 2020. 

 

De prijzen van de consumpties in het paviljoen blijven gelijk, op voorwaarde dat er geen 

veranderingen in de inkoopprijzen optreden.  

 

     7. Verslag Kascontrolecommissie. 

 

Ronald van der Steen leest, mede namens Dorothé Kuppen, het verslag van hun 

bevindingen voor.  

De Kascontrolecommissie oordeelt erg positief over de werkzaamheden van de Financiële 

Commissie -zij hebben gezien de verbouwing veel werk verzet en hebben dat erg 

overzichtelijk en zorgvuldig gedaan-  en stelt het bestuur voor om de leden van de 

Commissie te ontslaan van hun verantwoordelijkheden. Het bestuur neemt dit voorstel 

over en bedankt de leden van de Financiële Commissie voor hun werkzaamheden in het 

afgelopen verslagjaar 2018. 

  

      8. Benoeming nieuwe Kascontrolecommissie. 

 

Het bestuur dankt Ronald van der Steen en Dorothé Kuppen voor bewezen diensten. 

Ronald van der Steen is aftredend en Dorothé Kuppen blijft komend jaar nog lid. 

Monique Kuppen meldt zich als nieuw lid van de Kascontrolecommissie. De vergadering 

stemt daar mee in.   

 

9. Aan-en aftredende commissie- en bestuursleden. 

 

Bestuur: Gerard Pijnappels is aftredend en stelt zich -via mededeling van de secretaris-  

herkiesbaar. 

De vergadering stemt daar mee in.  

  

Commissies: 

Daarnaast neemt één lid afscheid als Commissielid: 

• Stefanie Naus (Jeugdcommissie) 

 

Een aantal nieuwe commissieleden mogen we begroeten: 

• Jan Coppens (Paviljoen Commissie) 

• Jordan van Bergen (PR-commissie) 

 

En begroeten we als Vertrouwenscontactpersonen van Set’77: 

• Maartje Daverveld  

• en Mariëtte Cornelissen 

 

Het bestuur dankt namens de leden het aftredende Commissielid voor haar inzet en 

wenst alle nieuwe Commissieleden veel succes en vooral veel plezier in hun 

vrijwilligerswerk voor Set’77. Voor wat betreft de Vertrouwenscontactpersonen, fijn dat 

ze er zijn, maar we hopen dat zij het niet druk krijgen. 

 

     10. Presentatie Beleidsplan Set’77 2019-2024 Duurzaam & Verbonden     

 

De leden hebben de gelegenheid gehad om het Beleidsplan Duurzaam & Verbonden 

vooraf te bestuderen en vragen in te dienen bij het bestuur. Daar is geen gebruik van 

gemaakt.  
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Tijdens de vergadering wordt nog een vraag gesteld over wat de mogelijkheid van 

verhuur van het paviljoen inhoudt. Daar wordt mee bedoeld de banen, icm. het 

paviljoen.  

In het plan wordt ook de Cie. Werving en Behoud Leden genoemd. Daarvan zijn de 

eerste leden bekend, dus deze Cie. kan snel van start! 

Het bestuur geeft aan jaarlijks tijdens de ALV melding te maken over de voortgang van 

de activiteiten uit het beleidsplan en zo nodig op basis van dan actuele ontwikkelingen 

aanpassingen voor te stellen. Het is een dynamisch document. 

 

De leden spreken hun waardering uit aan de leden van de Werkgroep over de heldere 

lijnen die uitgezet zijn. De werkgroep bestond uit de volgende leden: Bart van Gemert, 

Wietje van Dongen, Afke Kunneman, Maartje Daverveld, Paul Elschot, William van 

Stiphout en Gerard Pijnappels. 

 

Het bestuur zal het beleidsplan definitief maken en op de site zetten. Dank ook aan Kim 

van Tiel voor de frisse opmaak in de Set’77 huisstijl!   

 

11. Padelbanen voor Set’77  

 

Padel is een combinatiesport tennis-squash, maar veel minder snel en blessuregevoelig. 

Daardoor voor jong en oud geschikt als leuk alternatief of naast tennis. We blijven een 

gewone tennisvereniging, dus een lidmaatschap is voor de tennisvereniging, en 

daarnaast kun je als lid gebruik maken van Padelbanen, als ze er zijn. Er komt wel een 

aparte Commissie voor Padel, want als de banen er zijn, gaat er waarschijnlijk ook wel 

competitie op gespeeld worden. Padel heeft ook een aantrekkingskracht op potentieel 

nieuwe, jongere leden in de leeftijdscategorie tussen 20 en 40 jaar. 

 

Om kennis te maken met padel, worden drie links genoemd met filmpjes over padel: 

 

https://www.youtube.com/watch?v=zlNresexCqo 

 

https://www.bing.com/videos/search?q=padeltennis+&&view=detail&mid=665E0BCA7AE

8D17A6087665E0BCA7AE8D17A6087&&FORM=VDRVRV 

 

https://www.youtube.com/watch?v=-EOqxiCMy1U 

 

 

Het feit dat het bestuur nu deze mogelijke voor padelbanen onder de aandacht van de 

leden brengt, komt mede omdat de gemeente Landerd heeft aangegeven subsidie te 

willen verstrekken vanuit het Stimuleringsfonds. Set’77 trekt hierin op met De Witte 

Schare uit Schaijk. 

De leden vragen wat de banen kosten. Aanbeveling vanuit de KNLTB is om als je 

padelbanen wilt, om twee banen te leggen. De kosten daarvoor bedragen €120.000, 

inclusief onderhoud en verlichting. Set’77 heeft €105.000 aan subsidie aangevraagd bij 

de gemeente. 

 

De leden stemmen in met het voorstel van het bestuur om positief om te gaan met de 

eventuele mogelijkheden die de gemeente biedt tav padelbanen en als daar meer 

duidelijkheid over is, terug te keren bij leden met een extra ledenvergadering over een 

stappenplan hoe eea te realiseren.   

  

12. Rondvraag en sluiting. 

William: 

- oproep: willen leden die belangstelling hebben om toe te treden tot de 

Sponsorcommissie zich bij het bestuur melden? 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=zlNresexCqo
https://www.bing.com/videos/search?q=padeltennis+&&view=detail&mid=665E0BCA7AE8D17A6087665E0BCA7AE8D17A6087&&FORM=VDRVRV
https://www.bing.com/videos/search?q=padeltennis+&&view=detail&mid=665E0BCA7AE8D17A6087665E0BCA7AE8D17A6087&&FORM=VDRVRV
https://www.youtube.com/watch?v=-EOqxiCMy1U
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Jos Cranen: 

- klopt het dat we vanaf de Voorjaarscompetitie met andere ballen gaan spelen? 

Antwoord: ja, klopt, is vorig jaar op de ALV aangekondigd en een half jaar 

geleden voor het eerst gecommuniceerd in Setpoint. Het worden Dunlop extra life 

drukloze ballen. Dit ter preventie van blessures. 

- kan er een reservelijst aangelegd worden van spelers die als invaller in de 

voorjaarscompetitie beschikbaar zijn? Antwoord: goed voorstel. Bestuur gaat 

kijken of dit geregeld kan worden. 

 

Corry van Haren: 

- blijft het zo dat er maar drie banen voor de Racketavond over blijven?  

Antwoord: vanaf april-mei weer 4 banen voor Racketavond. 

- op woensdagochtend blijkt de poort vaak open te staan. Antwoord: dit wordt met 

de Technische Commissie opgenomen. 

   

Johan Welboren: 

- wifisignaal is veel te zwak. Antwoord: bestuur gaat kijken hoe dit te versterken. 

 

Charles de Meijer: 

- is het een idee om boven de bar/toegangsdeur naar keuken een nieuwskrant te 

installeren? Antwoord: goed idee, bestuur gaat bekijken wat er mogelijk is.  

 

Bart Hoevenaars: 

- er liggen tegels los op het terras. Antwoord: dit wordt opgenomen met Erik van 

den Hooven. 

 

 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter om 21.15 uur de vergadering en dankt 

alle aanwezige leden voor hun positieve inbreng. 

 

Toon van den Hanenberg   

Februari 2019. 

secretaris Set’77. 

  


